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VD-rapport 

Informationsärende  

Styrelsen Förvaltnings AB Framtiden föreslås 
att anteckna informationsrapporten 

 

Bedömning ur ekonomisk dimension 
Bolaget inte har funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension 

Bedömning ur ekologisk dimension 
Bolaget inte har funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension 

Bedömning ur social dimension 
Bolaget inte har funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension 

Samverkan 
Ärendet har inte bedömts vara föremål för samverkan.  

Bilagor 

1. VD-rapport 

 

Ärendet  
Sammanfattande information från VD gällande perioden som varit sedan föregående 

styrelsemöte.  
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VD-rapport  

 
Redovisningar av Framtidenkoncernens strategi för utvecklingsområden 
Den 28 maj föredrog Terje Johansson strategin för AC Förvaltning, där avdelningschefer från olika 
förvaltningar i staden deltog. 
 
Den 9 juni deltog Terje Johansson på Kommuninvests digitala frukostmöte Socialt hållbar 
platsutveckling – hur gör man?  
 
Samma dag den 9 juni deltog Terje Johansson tillsamman med Gitte Caus, Förvaltningsdirektör, 
Socialförvaltning Nordost, på ett strategimöte för Revisorsgruppen hos Stadsrevisionen. Syftet var att 
ge en aktuell bild av arbetet och utmaningar framåt för att nå målsättningen att Göteborg år 2025 
inte ska ha några särskilt utsatta områden.  
 
 
Media – urval  
 

• Sista veckan i maj skrev GP om planerad ombildning av hyresrätter till bostadsrätter i 

Tynnered.  

 

• Hem & Hyra valde att rapportera från ett möte där forskare kritiserade koncernens Strategi 

för utvecklingsområden. Det handlar om representanter från samma forskargrupp som 

debatterat frågan i GP tidigare. Framtiden deltog på mötet. 

 
• Hem & Hyra har också skrivit om uppdraget koncernen fått att halvera koldioxidutsläppen till 

2025 och minska 90 procent fram till år 2030. 

 
• Mycket fokus i media har rört händelserna i Hjällbo den senaste tiden och även om det 

påverkat oss mycket har det inte resulterat i någon direkt mediauppmärksamhet. 
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Remisser 
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